
Styremøte i linjeforeningen Nabla  
Dag/dato:  Tirsdag 29.04.2025 
Tid: 08:15-10:00 
Sted: R91, https://link.mazemap.com/c0Jke7IB 
Tilstede: Eirik, Sondre, Sigve, Evie, Cornelia, Juliane, Håkon, Ole Marius, Postkom 
Forfall: 
 
[Saksnr.] Sak                                                                                     Ansvarlig 
 
[1] Godkjenning av dagsorden                                         Alle 
 
[2]Ris og ros           Alle 

- Ros for god ferie 
 
 

[3] Orienteringssaker          Alle 
 
RRT fra stillingene 
Leder: Har vært veldig kjekt med påskeferie, fikk virkelig ladet batteriene. Hele familien hjemme i Nord-Norge var forkjølet 
så ble såklart det samme. Etter at man kom tilbake til Trondheim er det masse ting som skal gjøres, bllant annet var det K2K 
på søndag, hvor det gikk ganske hardt for seg. Men VELDIG gøy, litt trøtt dagen etter. Nå er det CGP som står på agendaen 
og jeg gleder meg skikkelig til det!! 
Nestleder: Det GÅR. Det er jo det viktigste av alt i livet. Noen ganger går det i oppoverbakke, noen ganger ruller det så kjapt 
at man ikke kan stoppe det… Men uansett hva som skjer så går det alltid. Man må jo se for seg Sysifos smile hver gang 
steinen ruller ned. 
Har sendt e-poster og merch og litt av hvert. 
Faddersjef/sekretær: Fått ferdig førsteutkast til faddergrupper. Og ferdigstilt alt av program i fadderuken. Lagt inn 
bestillingen for t-skjorter for NV-gangen. Ting begynner å ta form og det er en meget god følelse. Ellers vært på workshop 
med NTNU og studenttinget og ny workshop i kveld med NV fakultetet. We love workshops <3 
 
Økonomiansvarlig: Oppe og nikker, sånn akkurat. Synes ukene går litt for fort om dagen. Hadde et møte med regnskapsfører 
på fredag forrige uke. Det var fint å få tydelige føringer på litt ting som har vært utydelige eller er anderledes med tripletex. 
Ellers det vanlige, fikk tilbakebetalt litt utlegg over påsken, og oppdatert div i nablabanken. Gira på CGP til helga!!! 
Bedriftskontakt: Ingen viktige updates. 
 
Arrangementssjef: Eksamen er stress, gleder meg til sommerferie! 
 
Koordinator: BAMBOLEO, BAMBOLEO. Begynner å bli smålig gæren. Mange ting og ingenting samtidig. Det er mandag i 
dag og mandag imorgen, mandag i går og mandag nesteuke. Mye gøy som skjer også da, selv om CGP er jævlig stress. Ugle 
møte på onsdag blir bra.  
Blestesjef: Diverse småting, men generelt rolig etter påsken.       
  
 
To-do fra sist 
Tågekammeret            
Vi må sende svar til tågekammeret om vi vil komme til Aarhus for å delta på et ball. 
Svarer med at vi er interesserte og har lyst på mer info.  
Valg av Tidtaker 
 
 [4] Saker           Alle 
 
Connect workshop og CalOne         Eirik[6]  
Eirik har vært på workshop med connect for å se på muligheten for å bruke løsningen deres i fadderuken. Tanken bak appen 
virker til å være bra, men det ser ut som at ikke alle funksjonalitetene man ønsker eksisterer i appen som den er. Facebook 
blir derfor fortsatt kanalen vi bruker ved fadderuken som kommer og til videre drift enn så lenge. 

https://link.mazemap.com/c0Jke7IB


Eirik ble også kontaktet av en fra CalOne som lurte på om Nabla var interessert i å få tilrettelagt for en kalender på lik linje 
med det som eksisterer i HC. Det ble diskutert at dette i utgangspunktet bare ble enda en nettside eller infokanal å forholde 
seg til. Det er derfor besluttet at det ikke brukes noe mer tid eller krefter på et eventuelt samarbeid med CalOne. 
Styrebilde!          Eirik[1] 
Ikke relevant 
Immball, økonomi          Cornelia,Juliane[15] 
Budsjettet til imatrikuleringsballet begynner å ta form og det settes derfor spørsmål til hvordan medlemskontigenten skal 
settes inn i budsjettet. Det er såvidt det er kjent blant tidligere arrangement-sjefer vært slik at medlemskontigenten skal gå til 
immatrikuleringsballet. Det er likevel ikke budsjettert for dette i budsjettene og det settes derfor spørsmål til hva som har 
skjedd tidligere år.  
Ved at medlemskontigenten ikke er en del av budsjettet vil dette føre til en økning på rundt 250 kr i billettpris per deltager. 
For mange vil dette være en for høy billettpris.  
Styret er i tillegg nødt til å betale for styrevors og blomster til deus.  
Diverse 17. mai saker          Sigve[5] 
Påmeldingen til 17. mai frokost er nå åpen og det er bare å melde seg på på nabla.no. 
Sigve skal ordne i stand med noen leker som skjer på dagen og trenger derfor noen som kan hjelpe med dette. Ole Marius og 
Juliane hjelper til. 
Det blir også enighet om at Ole Marius kan holde en åpningstale mens Håkon som leder tar på seg ansvaret for å holde en 
mer formell tale senere.  
UGLE-møtet           Håkon[3] 
Det er duket for siste UGLE møte for semesteret og styret kommer med innspill på hva det er relevant å ta opp på UGLE 
møte. Styret ønsker å snakke om følgende: 

- Deltagelse i fadderuken for å gjøre seg selv attraktiv som undergruppe 
- Opptak til undergrupper som skjer til høsten 

Hva må gjøres før oppstart til høsten        Håkon[10] 
Etter sommeren kommer studiestart plutselig og styret snakker derfor om hva som er fint å ha på plass før den tid. Styret 
kommer fram til følgende: 

- Integreringen må planlegges. Det trekkes fram at det skal bli tydeligere presiseringer på allergier og matbruk under 
integreringen. 

- Muligheten for å sende med en pakkeliste for nye studenter. 
- Legge opp til enkel oppretting av brukere på nabla.no for nye studenter. 
- Komme med en løsning for påmelding på bedriftspresentasjoner for de som ikke har nabla.no bruker før man 

starter med bedriftspresentasjonen.  
Siste styremøtet før sommeren        Håkon[1] 
Dette møtet blir siste styremøte før sommerferien. Det blir enighet om at styret tar kontakt over sommeren dersom det er noe 
man kommer på at må fikses. Det foreslås å ha et digitalt møte i forkant av fadderuken for å komme den godt i møte. 

   
[5] Eventuelt           Alle 

-   
[6] Fremover                                                                   Alle 

- Eksamensperiode 
 
 
[7] Kritikk av møtet                                                          Alle 

- Effektivt og fint møte 
[8] Workshop !           Alle 

● Studiestart med Eirik :) 
● sit søknad signering 
● Svar til tågekammeret 
● CGP 
● Arbeidstid 
● linjelederforum-rom tilbakemelding (NTNU eiendom) 
● Integrering 
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